
证书编号：ISC-Q-2022-2273

兹 证 明

山东海声音科教仪器有限公司

统一社会信用代码：91371726321844087M
注册地址：山东省菏泽市鄄城县鄄十五路与经济街交叉路口北 100米路西(凤凰开发区) 邮编: 274600
经营地址：山东省菏泽市鄄城县鄄十五路与经济街交叉路口北 100米路西(凤凰开发区) 邮编: 274600

管理体系符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015标准要求
认证范围：

教学专用仪器、音响设备、实验分析仪器、仪器仪表、家具、办公用
品、劳动保护用品、玩具、服装服饰、日用木制品、玻璃仪器、网络设备
的销售，乐器、体育用品、厨具、计算机软硬件及辅助设备的零售

发证日期：2022年 08月 08日
换发日期：2023年 10月 31日
有效期至：2025年 08月 07日

质量管理体系认证证书



Registration No. ISC-Q-2022-2273

This is to certify that

Shandong Haishengsheng Science Education Instrument Co., Ltd.

The social credit code：91371726321844087M

Registered Address: Road West (Phoenix Development Zone), 100m north of the intersection of Juanshiwu Road and

Economic Street, Juancheng County, Heze City, Shandong Province.

Audit Address: Road West (Phoenix Development Zone), 100m north of the intersection of Juanshiwu Road and Economic

Street, Juancheng County, Heze City, Shandong Province.

Which is in conformity with

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

This certificate covers the following scope of

Sales of special teaching instruments, audio equipment, experimental analysis instruments, instruments and
meters, furniture, office supplies, labor protection articles, toys, clothing, daily-use wood products, glass
instruments, network equipment, and retail of musical instruments, sporting goods, kitchen utensils, computer
hardware and software and auxiliary equipment.

Issue Date：2022-08-08

Change Date：2023-10-31

Expiration Date: 2025-08-07

Quality Management System Certificate


